
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 02/02/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η μέριμνα του ΥπΑΑΤ στους ελαιοπαραγωγούς Ηλείας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Μειωμένη κατά 50 με 60% είναι η φετινή παραγωγή ελαιόλαδου στην Ηλεία, όπως 
τονίζεται από εκπροσώπους ελαιοτριβείων και παραγωγών ελαιόλαδου. Χαρακτηριστικά, 
όπως δηλώνεται, η πτώση της φετινής παραγωγής είναι άκρως ανησυχητική, αφού 
ανέρχεται σε 14.000 τόνους, ενώ πέρυσι ξεπερνούσε η παραγωγή τους 28.000. Αίτια της 
φετινής κάθετης πτώσης της παραγωγής είναι τόσο οι καιρικές συνθήκες της περασμένης 
άνοιξης που επηρέασαν την καρπόδεση όσο και η φθινοπωρινή προσβολή του δάκου. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, ούτως ώστε οι ελαιοπαραγωγοί Ηλείας να 
διασφαλίσουν το εισόδημά τους, ως ανέμεναν, κατόπιν των αιτιών που προκάλεσαν την 
κάθετη πτώση της φετινής παραγωγής τους; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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